

School Tour

Shuang Wen School tour starts from October through March.

School tours are held on select Fridays at 9:00 am. (Please check the school calendar for dates.) Please keep in mind that the tour takes approximately one hour. The tour is of the entire school beginning with Pre-K through grade 8. During the tour, photos are not allowed. We also ask that you not engage the students in conversation. We ask that you keep conversations to a minimum--all questions will be answered after the tour. Finally, if for any reason, the tour needs to be cancelled you will be notified in advance.

If you are interested in signing up for school tour, please contact the Parent Coordinator at 212-602-9700 Ext. 1106. Please provide your name, your child's name, your phone number and email address.

雙文學校導覽時間從十月開始，三月結束。

學校導覽於星期五早上九點進行(確實日期請查看學校月曆)。學校導覽時間約為一小時，從預幼班介紹到八年級。在學校導覽期間，家長不得拍照，或與學生談話。請保持安靜。如果有問題，導覽完畢將會做說明。如果學校導覽因故取消，將會另行通知家長。

如果您有興趣參加學校導覽，請提供家長姓名，學生姓名，電話及電子郵件給家庭聯絡員，電話212-602-9700#1106